
Mandag	den	2.	marts	2020	
	
	
	
Kære	medlemmer	i	Storkreds	København	
	
	
Det	er	meget	betydningsfuldt	for	os,	at	vi	har	modtaget	så	meget	positiv	respons	på	lørdagens	
brev.	Vi	har	også	modtaget	et	par	kritiske	mails,	men	det	samlede	indtryk	er,	at	vi	er	lykkedes	med	
det,	som	vi	ønskede	os.	Vi	ville	udtrykke	opbakning	til	vores	mange	medlemmer,	som	fortsat	tror	
på	vores	politiske	projekt,	og	som	arbejder	for	det,	og	bakker	op	på	hver	sin	måde.	Og	gøre	hvad	vi	
herfra	kan	for	at	skabe	ro	og	fokus	på	opgaven	igen.	
	
Bestyrelsen	i	Storkreds	København	har,	som	annonceret,	her	til	aften	holdt	møde	med	vores	
medlem	af	Folketinget,	Uffe	Elbæk	–	med	følgende	formål:	”Rationalet	bag	Uffes	ageren	i	
medierne	efter	valget	af	ny	politisk	leder	og	hvordan	han	mener,	det	har	gavnet	Alternativet.		
	
Uffe	Elbæk	redegjorde	således	for	sit	perspektiv	på	de	komplekse	sammenhænge	samt	redegjorde	
for,	hvorfor	han	havde	valgt	at	gøre,	som	han	har	gjort.		
Vi	fik	svar	på	vores	spørgsmål	og	vi	støtter	fortsat	hans	politiske	arbejde	ligesom	vi	støtter	vores	
folkevalgte	og	vores	politiske	leder.	Vore	blik	på	situationen	er	blevet	nuanceret	og	vi	værdsætter	
hans	åbenhed.		
	
Vi	afventer	nu	Hovedbestyrelsens	udmelding,	og	ser	frem	til	en	dialog	med	medlemmerne	på	
torsdag,	og	glæder	os	til	sammen	at	se	fremad.	
	
	
Med	venlig	hilsen	
Bestyrelsen,	Storkreds	København	
	


